

Dated: 2 November 2022

التاريخ: 2 نوفمبر 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market (DFM)
Dubai, UAE

السيد / حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الامارات العربية المتحدة

Subject: Appointment of Company Executive

الموضوع: تعيين تنفيذي بالشركة

In respect of the above-mentioned subject, we would like to notify the market that Mr. Tariq Ismail Mohammad joined Salik Company PJSC on the 1st of November 2022 as its Chief Technology Officer, overseeing toll engineering and operations as well as new technology. Mr. Tariq was appointed by the Board of Directors during the 5th Board meeting of 2022, held on 30 August 2022.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إخطار السوق بانضمام السيد طارق إسماعيل محمد إلى شركة سالك ش.م.ع في 1 نوفمبر 2022 كرئيس تنفيذي للتقنية، حيث سيشرف على هندسة وعمليات التعرف المرورية والتقنيات الحديثة لشركة سالك. تم تعيين السيد طارق في اجتماع مجلس الإدارة الخامس لسنة 2022 الذي عقد في تاريخ 30 أغسطس 2022.

Mr. Tariq joins from Injazat Data Systems, where he was the Hassantuk Program Director. Prior to that, he spent nearly a decade at the Roads & Transport Authority as a deputy director and transportation systems manager and, later, as a senior manager in its Enterprise Command and Control Center. He holds a bachelor's degree of Information Technology from the American University in Dubai and an MBA from Bayes Business School – City, University of London.

انضم السيد طارق إلى سالك من شركة إنجازات للبيانات، حيث شغل منصب مدير برنامج حصنتك. أمضى السيد طارق ما يقرب من 10 سنوات في هيئة الطرق والمواصلات كمنصب مدير ومدير أنظمة النقل، ثم مدير أول في مركز التحكم الموحد. وقد حصل على درجة البكالوريوس في تكنولوجيا المعلومات من الجامعة الأمريكية في دبي وماجستير في إدارة الأعمال من كلية بايز للأعمال - سيتي، جامعة لندن.

Yours sincerely,

مع فائق الاحترام والتقدير،



محمد زين العابدين - Mohamed Zeinelabedin
رئيس علاقات المستثمرين - Head of Investor Relations

Salik Company P.J.S.C
RTA HQ, Umm Ramool,
Marrakech St., Block C, Floor 1,
Dubai - United Arab Emirates.

شركة سالك ش.م.ع.
المبنى الرئيسي لهيئة الطرق والمواصلات،
أم رمول، شارع مراكس، بلوك C، الطابق الأول،
دبي - الامارات العربية المتحدة.

+971 4 290 5334
corporate@salik.ae
salik.ae